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Abstract (en)
2.1 Hydraulic systems (10) of the said type are used, e.g. in harvesters, to lower a harvesting attachment to a level at which it is supported with a
predetermined force on the ground. In order to achieve this aim, conventional hydraulic systems are provided with a multiplicity of valves which are
controlled in a complicated manner. 2.2 It is proposed to use a proportional pressure-relief valve as a pilot valve (20) for a main valve (18) permitting
the lowering operation, which pilot valve (20) can be preloaded by means of a magnet (66) variable in its voltage. 2.3 Hydraulic systems (10) of this
type are used in the positional control of harvesting attachments on harvesters. <IMAGE>

Abstract (de)
Hydrauliksysteme (10) werden z. B. bei Erntemaschinen dazu benutzt, einen Erntevorsatz auf eine Höhe abzusenken, bei der er sich mit einer
vorbestimmten Kraft auf dem Boden abstützt. Um dieses Ziel zu erreichen, werden herkömmliche Hydrauliksysteme mit einer Vielzahl von Ventilen
versehen, die kompliziert gesteuert werden. Es wird vorgeschlagen, ein Proportional-Druckbegrenzungsventil als Pilotventil (20) für ein den
Senkvorgang ermöglichendes Hauptventil (18) zu verwenden, das mittels eines in seiner Spannung veränderbaren Magneten (66) vorspannbar ist.
Derartige Hydrauliksysteme (10) finden Anwendung bei der Lagesteuerung von Erntevorsätzen an Erntemaschinen. <IMAGE>
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